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Generalforsamling i Frejas Fodboldvenner afholdt den 03. december 2024 kl. 17.00  
i Randers Frejas klubhus. 
 
 
Følgende dagsorden blev gennemgået: 
 
1. Valg af dirigent: 
 

 Bent Just blev foreslået og valgt som dirigent. Dirigenten kunne konstatere at 
generalforsamlingen var lovligt indvarslet.  

 
 
2. Bestyrelsens beretning: (den skriftlige beretning er vedlagt referatet) 
 

 Den mundtlige beretning blev taget til efterretning med følgende kommentarer 
 

o Lars K begejstret for 100 medlemskluppen stadig er aktiv. Foreslår man laver et 
yderlige fremstød for at synliggøre foreningen mere.  

 
o Der blev spurgt til om foreningen afholdt ture til RFC-udebane kampe. 

Der blev oplyst at foreningen afholder en udebane tur hver sæson.  
Arrangeres med RFC. Denne sæson udebane tur arrangeres foråret 2025. 

 
 
3. Kassereren aflægger revideret regnskab: 
 

 Peter Andersen gennemgik det på generalforsamlingen udleverede regnskab for 2023/2024 
 

o Årets resultat var på kr. 6.733,12 og foreningens egenkapital var på kr. 217.838,80 
 

o Der blev forslået man bad RFC om lønforhøjelse for VIP-vagter. Da dette ikke er 
sket i mange år. 

 
o Regnskabet godkendt. 

 
 
 
4. Kontingent fastsættelse iht. paragraf 4: 
 

 Kontingentet fortsætter uændret. 
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5. Indkomne forslag: 
 
Ingen forslag indkommet. 
 
 
6.  Valg ifølge paragrafferne 7 og 9: 
 

 På valg til bestyrelsen var Bjarne og Peter. Begge ønsker ikke at genopstille. 
 

o Ingen fra medlemmerne ønskede at stille op.  
o Fra medlemmerne blev Bjarne og Peter spurgt til om de kunne overtales til endnu en 

tørn i bestyrelsen. 
Både Bjarne og Peter valgte efter overvejelse at genopstille. Dog kun for 1 år. 
Da man ifølge vedtægterne opstiller for 2 år. Valgte Bjarne og Peter at acceptere 
genopstillingen. Begge pointerede det kun var for 1 år. 

 
 

o Viggo Pedersen accepterede genvalg som suppleant til bestyrelsen. 
o Erling Hornebo accepterede at være suppleant til bestyrelsen. 

 
o Valg af revisor og revisorsuppleant – på valg var Bent Just og Jens Bramming. 

Begge blev genvalgt. 
 

 
 
7.  Valg af ”Årets æresspiller”: 2023/2024 
 

o Bestyrelsen havde foreslået Daniel Høgh, Wessel Dammers, Oliver Olsen, Simen 
Bolkan Nordli. 

 
o Efter afstemning blev Daniel Høgh, valgt til Årets æresspiller. 

 
 
8. Valg af ”Årets fund”: 
 

o Bestyrelsen havde foreslået Mike Themsen med baggrund i hans præstation i 2023/2024 
 

o Medlemmer forslog. Tammer Bany Odeh, Laurits Raun Pedersen  
 

o Efter afstemning blev Tammer Bany Odeh, valgt til Årets æresspiller. 
 
 
 
 

 
9.  Evt. 
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o Kontingent. Der blev forslået at man betaler 1 gang årligt. 
o Lars K forslog at man evt. betalte med rabat for hvornår man meldte sig ind på året. Som 

man gør i fodboldforeningen. 
 

o Forslag om at RFC betaler et højre beløb til FFV for VIP-vagter. 
 

o Robert tilfreds med formandens beretning. Bekymret for manglende alternativer til 
bestyrelsen. 
 
 

 
Herefter takkede formanden, dirigent, bestyrelse samt de fremmødte med en samtidig opfordring til 
at bidrage til at holde foreningslivet i gang. 
 
Generalforsamling afsluttet. 
 
 


